

AkademieGalerie

in der U-Bahn Station Universität

ermöglicht durch das Kulturreferat
der Stadt München und BMW Group



AkademieGalerie 12.01 - 18.01.2022

BUREAU089 is a full-service art management and PR agency founded in Munich.

Our company aspires to bring the members of the culture industry and art businesses to their fullest potentials with our board of members focusing on specific services on each need . We constitute intercultural connections and offer new solutions between art producers, art consumers, influencers and culture seekers.

As the BUREAU089 team, we would like to welcome you to a night of drinks and thoughts accompanied by the expertises from the circuit of multidisciplinary cultural backgrounds.

The talkshow will start with our special guests focusing on the topics of:

**“Relying on the insurance”
&
“How to buy a performance”**

BUREAU089 ist eine in München gegründete full-Service Kunstmanagement- und PR-Agentur.

Unser Unternehmen hat es sich zum Ziel gesetzt, durch maßgeschneiderte Strategien das volle Potential von Kulturindustrie und Kunstbetrieb zu entfalten.

Für unsere Kund:innen aus den Bereichen Kunstproduktion und -konsum sowie Influencer:innen und Kulturinteressierten knüpfen wir Kontakte und finden Lösungen.

Das BUREAU089-Team lädt Sie herzlich ein, einen Abend mit Drinks, Gedanken, Gesprächen und Expertinnen aus Kunst und Kultur zu verbringen.

Die Talkshow zu den Themen

**“Relying on the insurance”
&
“How to buy a performance”**

wird in englischer Sprache stattfinden.



AkademieGalerie
in der U-Bahn Station Universität

ermöglicht durch das Kulturreferat
der Stadt München und BMW Group



<http://akademiegalerie.adbk.de>



SPAX®



BUREAU089

Vernissage: 12.01.2022 18:00
Talk Show: ab 19:30
Finissage: 18.01.2022 19:00
Öffnungszeiten : 17:00 - 20:00
Ort : AkademieGalerie München, U-Bahnstation Universität, Zwischengeschoss
Please note that the Zg rules apply in the event.
Bitte beachten Sie, dass die Zg-Regel bei der Veranstaltung gilt.